

Date:	7/3/2022	التاريخ:
Corresponding to:	04/08/1443	الموافق:
Number:	RB 2022 / 2-22660332556	الرقم:

NATIONAL COMMERCIAL BANK

السادة المحترمين

Dear,  
Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

We hereby confirm that the below mentioned customer has requested a proof of debt and we have no objections regarding the payment of such debt by you, pursuant to SAMA regulations issued regarding individual customers debt repayments. Therefore, please be advised that we have no objection in undertaking the customer's request to pay the total outstanding amount stated herein.

تحيطكم انه نتم اليها صيلنا المتكرر اذنا بطلب خطاب اثبات رصيد مديونية القدمة لدينا وعدم ممانعتنا لسدادها من قبلكم حسب ما نتص عليه تعليمات مؤسسة النقد العربي السعودي الصادرة بشأن سداد مديونيات صلاء الافراد وطوبه تفديكم بعدم ممانعة بنك الرياض - ادارة التمويل الشخصي - من تنفيذ طلب العميل وذلك بمداد كامل المستحقات الموضحة بالجدول اذنا

Customer Name	مستريح حسين سعدالله حقوي	اسم العميل :
ID:	1038226047	هوية :
بنك المدينة رقم وكفالة	Account Number	نوع المنتج product type
163,586	50400004540069980	Personal Loan
		NO. رقم
		1

163,586	الاجملي the total amount
---------	--------------------------

Please transfer the above total amount through (SARIE) to our account number:

IBAN: SA8920000009670021999940

And that within 15 days from Issuance date

Please issue a check for the amount specified in the letter for Mortgage

Please note:

- This letter is void after 15 days from issuance date .
- In case of paying one installment or more prior to the receipt of the outstanding debt balance, the debt balance shall be recalculated with crediting the premium amount to the customer's account at the bank
- In case the customer owns a credit card, the card shall be suspended until dent settlement
- A clearance shall be issued according to the Central Bank regulations after the settlement above mentioned schedule then the customer's data shall be updated with SIMAH.

هذا ونامل تحويل اجمالي مبلغ السداد اعلاء من طريق النظام السعودي للتحويلات المالية مربع على حسابنا رقم:

IBAN: SA8920000009670021999940

وذلك خلال خمسة عشر عمل من تاريخه.

على ان يتم اصدار شيك بمديونية التمويل العقاري

مع ملاحظة:

1- نلتزم لكم بعدم منح تمويل جديد /إعادة تمويل خلال خمسة عشر يوما.

2- في حالة تم سداد تسط او أكثر من المديونية القدمة على العميل قبل استلامنا للسداد من قبلكم لسوف تتم اعادة احتساب مبلغ سداد المديونية مع ابدان الفرق الناتج في حساب العميل لدينا.

3- في حالة وجود بطاقة ائتمانية للعميل سوف يتم ايقاف البطاقة لحين تسوية المديونية .

4- سوف يتم اصدار خطاب اخلاء الطرف للعميل حسب ضوابط البنك المركزي بعد تاريخ سداد كامل مبلغ المديونية الموضحة في الجدول اعلاء من قبلكم ومن ثم تحديث بيانات العميل في الشركة السعودية للمعلومات الائتمانية (سيمه).

مع اطيب التحيت،،،  
ادارة التمويل الشخصي

Best regards

Personal Finance Department

Delivery /

فرع التسليم /